
Bestyrelsesmøde 
16. oktober 2023

Deltagere: Anna, Camilla (referent), Jonas, Frederik, Jesper, Kresten

Fraværende: Anja



Dagsorden
1. Økonomisk status og plan

• Hvad er status nu? Er der midler til at fastholde Camilla i 2024?



Økonomi – Status og plan

På det seneste har bestyrelsen udelukkende haft fokus på økonomien, da projektet 
ophører den 31. december, og vi derfor ikke har midler udefra til en ansat. Der har 
arbejdes med to scenarier, som vi gennemgik på mødet:

1) Har vi penge til at lønne Camilla i en deltidsstilling fra 1. januar 2024- 30. juni 2024

2) Kan vi skaffe midler til derefter at have Camilla fuldtidsansat i 3 måneder? (juli, 
august, september)



Scenarie 1

• Først gennemgik vi de sikre indtægter for kommende periode, de potentielle 
indtægter samt need to-udgifter

• Udgifterne inddrager både udgifter til Camilla som deltid i 6 måneder og 
fuldtid i 3 måneder

• Det blev enstemmigt besluttet, at Camilla ansættes i en deltidsstilling frem til 
30. juni.



Scenarie 2

• Bestyrelsen arbejder mod at kunne ansætte Camilla i yderligere 3 måneder fuldtid. 

• På nuværende tidspunkt er der ikke nok midler til dette, men i de kommende måneder 
arbejdes der for, at det kan lykkes. 

• Bestyrelsen lægger ligeledes det endelige budget for 2024 i den kommende periode, 
så der kommer et fuldt overblik over udgifter og indtægter det kommende år.

• Scenarie to tages op igen på kommende møde, hvor bestyrelsen håber at kunne 
godkende scenariet.
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